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K bodu 1 - Zahájení, určení ověřovatelů zápisu, volba návrhové komise, 

schválení programu. 
 

Pan starosta zahájil 4. zasedání zastupitelstva, které se konalo  v ZŠ Meteorologická, v 18.10 

hodin. 

Zkonstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, byli pozváni všichni členové zastupitelstva, 

v tento čas bylo přítomno 16 členů, což byla nadpoloviční většina, zasedání bylo 

usnášeníschopné. K ověřenému zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné 

připomínky. 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: z pozdějšího příchodu zastupitelka Adámková 

 

Nepřítomni: - - - 

 

Jako ověřovatele zápisu požádal pana zastupitele Franka a pana zastupitele Novotného, oba 

projevili souhlas.    

Hlasováno: 16-0-0 

 

Do návrhového výboru požádal pan starosta paní zastupitelku Koudelkovou, pana zastupitele 

Macháčka a pana zastupitele Loukotu, všichni projevili souhlas.  

Hlasováno: 16-0-0 

 

Všichni členové obdrželi navržený program, pan starosta se tázal přítomných, jestli má někdo 

k takto předloženému návrhu programu připomínky. 

 

Pan starosta požádal o zařazení bodu tisku Z 028 - Pověření Rady MČ Praha-Libuš 

schválením závěrečného protokolu o hodnocení soutěžních nabídek na dostavbu ZŠ s RVJ 

v Písnici, který by byl bodem číslo 11 programu zastupitelstva. 

 

hlasováno 16-0-0 a návrh byl schválen. 

 

Zastupitel Kadlec vznesl návrh na zařazení tisku Z 029 – Závěrečná zpráva o činnosti 

Finančního výboru za rok 2019, který by byl bodem číslo 10 programu zastupitelstva. 

 

hlasováno  15-1-0 a návrh byl schválen. 

 

Zastupitelka Tůmová navrhla předřazení bodu interpelace občanů, který by byl bodem č. 2.  

 

hlasováno: 5-9-2 a nebylo schváleno. 

 

Nikdo jiný neměl již připomínky k programu, proto pan starosta nechal hlasovat o takto 

upraveném programu.   

 

Návrh programu: 

1. Zahájení 

2. Podnět občanů s názvem „Petice - I. Park v Písnici a II. nájem společnosti EMAP“ 

3. Interpelace občanů 
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4. Zpřesnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích č. 911/1, 911/2, 911/3, 

911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 

911/11, 911/12, 911/33 vše v k.ú. Písnice (Náměstí Písnice) 

5. Zpřesnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích parc. č. 910/1, 943/3, 934/4, 

934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice - Koncepční studie bydlení a sportoviště v 

ulici Na Okruhu) 

6. Odejmutí pozemku svěřeného do správy MČ Praha-Libuš parc. č. 215 v k.ú. Libuš 

7. Návrh ke schválení závěrečného účtu a hospodaření MČ Praha-Libuš za rok 2019 

8. Informace o změnách rozpočtu prostřednictvím rozpočtových opatření schválených 

RMČ Praha-Libuš v rámci zmocnění  

9. Jmenování tajemnice Kontrolního výboru 

10. Zpráva o činnosti Finančního výboru zastupitelstva MČ Praha-Libuš za rok 2019 

11. Pověření Rady MČ Praha – Libuš schválením závěrečného protokolu o hodnocení 

soutěžních nabídek na dostavbu ZŠ s RVJ v Písnici 

12. Zpráva o činnosti Rady  

13. Různé 

14. Závěr 

 

hlasováno: 16-0-0 a program byl schválen. 

 

K bodu 2 - Podnět občanů: „Petice I. Park v Písnici a II. nájem společnosti 

EMAP“ (TISK Z 020) 
 

Na ÚMČ Praha-Libuš byla dne 3. 6. 2020 doručena petice s názvem „Petice podle čl. 18 

Listiny základních práv a svobod a zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním, I. park v Písnici, 

II. nájem společnosti EMAP“ podepsanou 113 obyvateli staré Písnice, kterou předložil 

zastupitel Miroslav Štancl a za petiční výbor paní Kateřina Turnová. Zastupitelům MČ Praha-

Libuš je předkládána na nejbližší jednání zastupitelstva k jejímu projednání. 

 

Vyjádření k záměru zveřejněným dne 21.5.2020  k prodloužení nájmu  na dobu neurčitou 

nebytových prostor v objektu č.p.307 v ul. K Vrtilce na pozemcích  par.č. 289/4 v k.ú. Písnice 

a pozemku par.č. 289/1  o výměře 575 m2. 

 

My níže podepsaní občané Písnice nesouhlasíme s prodloužením nájmu nebytových prostor 

na dobu neurčitou společnosti EMAP – viz příloha Petice. 

 

Zdůvodnění:  

 

1/  objekt č.p. 317 si občané postavili svépomocí  na prodejnu potravin a požadují, aby 

Městská část prodejnu znovu obnovila. 

2/  pronajatý nebytový prostor neslouží pouze k provozování obchodu ale hlavně jako 

restaurační zařízení, nebo kavárna. 

3/  v parku je pomník padlých Písnických občanů v 1. světové válce a není vhodné herními 

prvky znevažovat jejich památku. 

4/  stanice MHD Ke Březině byla v rámci rekonstrukce ul. Libušská přesunuta k tomuto 

parku, a  podloubí tohoto objektu používá nájemce jako předzahrádku a brání tím jak 

průchodu dětí do školy, tak občanům Písnice při návratu ze zaměstnání. 

5/  kromě toho, zmíněný park / travnatou plochu/ používá nájemce jako venkovní kavárnu, a 

děti zde jezdí na kolech. 

6/  a z jakého důvodu byly odstraněny lavičky a proč nebyly navráceny.  
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Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

 

Rozpravy se zúčastnili: 

Zastupitelé: Štancl, starosta, Macháček, Novotný, Jungwiertová, Radová, Tůmová, 

Adámková, Koudelková, Kadlec 

Občané: Turnová, Melichar, Němec, Bartošová, Dvořák, Prusík, Skalická, Šebera, Bartoš, 

Profous, Němcová, nájemce budovy pan Kaše, Pichová 

 

Příchod zastupitelky Adámkové 18:52. hodin. Počet zastupitelů 17. 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Z proběhlé rozpravy vzešly návrhy usnesení: 

 

1. návrh pana starosty  
 

bod A : 

bere na vědomí doručenou petici s názvem,, Petice podle čl. 18 Listiny základních 

práv a svobod a zákona č. 85/1990 Sb. O právu petičním, I. Park v Písnici, II. 

Nájem společnosti EMAP“ podepsanou 113 obyvateli staré Písnice, kterou 

předložil zastupitel Miroslav Štancl. 

 

 hlasováno: 17-0-0 a návrh byl přijat 

 

2. návrh zastupitelky Tůmové 

 

1. nahradit novou platnou nájemní smlouvu na dobu 1 roku s nájemcem/nájemci, 

kteří prostory na adrese K Vrtilce 317/64, 142 00, Praha 4 – Písnice skutečně 

užívají, a to k účelu/účelům, pro které mají být fakticky využívány, 

2. do konce roku 2020 předložit ke schválení Zastupitelstvu MČ Praha – Libuš 

studii, která navrhne několik variant využití prostranství/parku mezi ulicemi 

K Vrtilce a Libušská, která by zohlednil charakter tohoto místa a rozvinula 

potenciál veřejného prostranství a k těmto variantám uspořádat veřejné 

projednání za účasti zejm. obyvatel staré Písnice, 

3. zjistit transparentním způsobem potřeby obyvatel staré Písnice ohledně využití 

objektu č.p. 317, K Vrtilce, Praha – Písnice, a s výsledkem zjištění seznámit 

Zastupitelstvo MČ Praha – Libuš do konce roku 2020. Výsledky šetření budou 

sloužit jako jeden z podkladů zadání studie dle bodu č. 2, 

4. kromě nezbytných oprav a běžné údržby nerealizovat větší změny a úpravy 

prostranství/parku mezi ulicemi K Vrtilce a Libušská do doby schválení vhodné 

varianty studie dle bodu 2 tohoto usnesení Zastupitelstvem MČ Praha – Libuš 

vyjma dokončení rekonstrukce ulice K Vrtilce podle schváleného projektu. 

 

 hlasováno: 8-3-6 a návrh nebyl přijat. 

 

3. návrh zastupitele Štancla  
1. nesouhlasí s umístěním herních prvků na pozemku č. 290/1 v k.ú.  Písnice a 

předzahrádky ke kavárně v podloubí objektu č.p. 317/64. 
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hlasováno: 3-3-11 a návrh nebyl přijat. 

2. nesouhlasí s prodloužením nájemní smlouvy na dobu neurčitou a dodatku č.1 ke 

smlouvě se společností EMAP s.r.o. v objektu K Vrtilce č.p. 317/64 (dále jen 

smlouva) č. 2014084084 ze dne 12.8.2014. 

 

hlasováno: 8-7-2 a návrh nebyl přijat. 

3. ukládá Radě MČ Praha – Libuš vypsat poptávku nebo výběrové řízení na 

pronájem objektu K Vrtilce 317/64 v k.ú. Písnice pro účely zřízení prodejny 

potravin.  

 

hlasováno: 3-2-12 a návrh nebyl přijat. 

 

4. návrh pana starosty 

 

bod B : 

bere na vědomí, že starosta Jiří Koubek v roce 2014 a 2017 obeslal prodejce 

potravin s nabídkou pronájmu objektu č.p. 317 v Písnici na prodejnu potravin, ale 

zájem ze strany prodejců potravin o pronájem této budovy nebyl. 

 

hlasováno:  10-1-6 a návrh byl přijat. 

 

bod C:bere na vědomí dopisy podepsané starostou Jiřím Koubkem a zastupitelem 

Miroslavem Štanclem vybraným prodejcům potravin (Tesco expres, Žabka, Coop) 

odeslané 16.6.2020 a požaduje předložit závěry z jednání s potenciálními prodejci 

potravin. 

 

hlasováno:  12-1-4 a návrh byl přijat. 

 

Pan starosta dal hlasovat o návrhu usnesení jako celku. 

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

a) bere na vědomí doručenou petici s názvem „Petice podle čl. 18 Listiny základních 

práv a svobod a zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním, I. park v Písnici, II. 

nájem společnosti EMAP“ podepsanou 113 obyvateli staré Písnice, kterou 

předložil zastupitel Miroslav Štancl, 

b) bere na vědomí, že starosta Jiří Koubek v roce 2014 a 2017 obeslal prodejce 

potravin s nabídkou pronájmu objektu čp. 317 v Písnici na prodejnu potravin, ale 

zájem ze strany prodejů potravin o pronájem této budovy nebyl, 

c) bere na vědomí dopisy podepsané starostou Jiřím Koubkem a zastupitelem 

Miroslavem Štanclem vybraným prodejcům potravin (Tesco expres, Žabka, 

COOP), odeslané 16. 6. 2020 a požaduje předložit závěry z jednání 

s potenciálními prodejci potravin. 

 

Hlasováno: 14-0-3 

Pro: zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, Korbel, 

Makovský, Štancl, Tůmová, Štajner, Radová, Adámková 

Proti: --- 

Zdržel se: zastupitelé: Kadlec, Novotný, Jungwiertová 
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a bylo přijato usnesení č. 18/2020. 

 

Odchod zastupitele Štancla 21:50. Počet zastupitelů 16. 

 

K bodu 3 – Interpelace občanů 

 
Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

 

Rozpravy se zúčastnili: 

Občan Melichar, Stehlík, vedoucí odboru paní Pichová a pan starosta. 

 

 

K bodu 4 – Zpřesnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích č. 

911/1, 911/2, 911/3, 911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 

910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 911/12, 911/33 vše v k.ú. Písnice 

(Náměstí Písnice) (TISK Z 021) 

 
Městská část Praha-Libuš obdržela dne 20. 4. 2020 doplnění informací na základě výzvy 

k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích parc. č. 911/1, 911/2, 911/3, 

911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 

911/12, 911/33 vše v k.ú. Písnice 

Předmětem návrhu je úprava hranice funkční plochy a kódu místy využití území v ploše 

všeobecné smíšené SV-D. Úprava míry využití spočívá v odstranění kódu míry využití území. 

Výměra funkční plochy SV-D je v současnosti 0,7338 ha; plocha je rozšířena severním a 

jižním směrem o cca 0,7016 ha na celkovou výměru cca 1,4354 ha. 

 

V souvislosti s plánovanou výstavbou stanice metra „D“ je na dotčeném území záměr 

výstavby lokálního centra, včetně budov pro bydlení, administrativu a služby s obchodním 

partnerem. Navržená zástavba zároveň bude tvořit hranu budoucího nového náměstí Písnice 

(v sousední ploše SV východním směrem). 

 

V současnosti se v daném území nachází objekt Obchodního centra Písnice, komunikace a 

zbytkové travnaté plochy. 

 

Důvodem pořízení změny ÚP je plánovaná výstavba nového náměstí a vytvoření lokálního 

centra v souvislosti s umístěním nové stanice metra D „Písnice“. Metro přinese do území 

zcela novou situaci, na kterou je třeba urbanisticky reagovat tak, aby v okolí stanice metra 

vzniklo plnohodnotné městské prostředí. 

 

Chceme využít nový potenciál, které metro přináší, a vytvořit čtvrť, která bude poskytovat 

příjemné místo pro život, nové pracovní příležitosti a mix služeb, a stane se tak lokálním 

centrem, které zvýší standard navazujícího sídliště a okolních převážně monofunkčních 

obytných ploch.  

 

Změna oproti původnímu návrhu změny na pořízení změny územního plánu zkráceným 

postupem ze dne 9.9.2019 je ta, že nyní žádá žadatel o změnu jen na pozemcích, které 

vlastní. 

V návrhu změny ze dne 9.9.2019: 
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„Výměra funkční plochy SV-D je v současnosti 0,7338 ha; plocha je rozšířena severním a 

jižním směrem o cca 1,0888 ha na celkovou výměru cca 1,8226 ha.“ 

 

V tomto doplnění: 

 

„Výměra funkční plochy SV-D je v současnosti 0,7338 ha; plocha je rozšířena severním a 

jižním směrem o cca 0,7016 ha na celkovou výměru cca 1,4354 ha.“ 

 

 

Stanovisko Komise stavební a dopravy ze dne 15.5.2020 

 

Doplnění informací na základě výzvy k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na 

pozemcích č. 911/1, 911/2, 911/3, 911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 

910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 911/12, 911/33 vše v k.ú. Písnice (Náměstí Písnice) 

 

Žadatel: CIB Rental, s.r.o., Jeruzalémská 1321/2, 110 00 Praha 1 

 

Usnesení: Komise se ke změně ÚP SÚ MHMP vyjádří až po dokončení územní studie 

Písnice. 

Hlasování: 6-0-0 

 

Stanovisko RMČ ze dne 25.5.2020 

 

Doplnění informací na základě výzvy k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na 

pozemcích č. 911/1, 911/2, 911/3, 911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 

910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 911/12, 911/33 vše v k.ú. Písnice (Náměstí Písnice) 

 

Usnesení: 

 
1. bere na vědomí zpřesnění podnětu o pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy 

zkráceným postupem na pozemcích parc. č. 911/1, 911/2, 911/3, 911/34, 910/1, 911/7, 910/64, 

910/63, 910/62, 910/61, 910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 911/12, 911/33 vše v k.ú. 

Písnice (Náměstí Písnice).  

2. setrvává na stanovisku podle usnesení Rady č. 291/2019 ze dne 11.11.2019 a usnesení 

Zastupitelstva č. 60/2019 ze dne 25.11.2019.  

 
Hlasování: 5-0-0 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili zastupitelé: Kadlec, starosta, Macháček, Tůmová, Radová 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš 

 
1. bere na vědomí zpřesnění podnětu o pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy 

zkráceným postupem na pozemcích parc. č. 911/1, 911/2, 911/3, 911/34, 910/1, 911/7, 

910/64, 910/63, 910/62, 910/61, 910/60, 911/8, 911/9, 911/10, 911/11, 911/12, 911/33 

vše v k.ú. Písnice (Náměstí Písnice).  

2. setrvává na stanovisku podle usnesení Zastupitelstva č. 60/2019 ze dne 25.11.2019.  
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Hlasováno: 16-0-0 

Pro: 16 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský, Tůmová, Jungwiertová, Štajner, Kadlec, Radová, Novotný, 

Adámková.) 

Proti:- - - 

Zdržel se: - - -  

a bylo přijato usnesení č. 19/2020. 

 

K bodu 5 - Zpřesnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích parc. 

č. 910/1, 943/3, 934/4, 934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice – 

Koncepční studie bydlení a sportoviště v ulici Na Okruhu) (TISK Z 022) 
 

Městská část Praha-Libuš obdržela dne 20. 4. 2020 doplnění informací na základě výzvy 

k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na pozemcích parc. č. 910/1,943/3, 934/4, 

934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice 

 

Popis navrhované změny: 

 

Předmětem návrhu je změna části funkční plochy čistě obytné (OB-A): část dotčené plochy se 

převádí na plochu s využitím parky, historické zahrady a hřbitovy (ZP), část na sport (SP) a 

část na čistě obytnou (OB bez kódu využití území), která se připojí k sousední ploše OB. 

Celková výměra současné plochy OB-A je 3,0608 ha, z toho je změnou dotčenou 1,125 ha, 

z toho čistě obytná plocha (OB) cca 0,5820 ha; plocha pro sport (SP) cca 0,4429 ha a plocha 

parku (ZP) cca 0,1001 ha. 

Plochy vymezené pro sport a parková plocha respektují současné využití území. Stavebním 

záměrem na čistě obytné ploše je výstavba viladomu a nízkopodlažních bytových domů. 

Navrhovaná bilance nové výstavby je cca 2500 m
2  

HPP pro bydlení. Do sousedních ploch 

zeleně není zasahováno. 

V současnosti jsou plochy, které navrhujeme využít pro bydlení nevyužívané, neupravené a 

zarostlé travinami a náletovými dřevinami. Plochy navržené jako funkční plochy SP a ZP již 

svému účelu slouží a navrhujeme je v územním plánu zafixovat příslušným návrhovým 

horizontem. 

Důvodem pro pořízení změny ÚP je snaha o naplnění idejí vycházející z urbanistické studie 

„Koncepční studie rozvoje modernistické struktury Písnice-Libušská“ zpracované ateliérem 

„Pavel Hnilička Architekti“ v roce 2018, která se zabývá řešením problémů a zvýšením 

komfortu současného sídliště Písnice. 

Navržené změny byly v průběhu koordinovány a jsou v souladu s rozpracovanou „Územní 

studií okolí budoucí stanice metra D a krajinné rozhraní Písnice“. 

V plochách sportu a parku návrh změny ÚP potvrzuje současné využití pozemků. Parková 

plocha navazuje na plánovaný „centrální park“ a propojuje jej s navazující Modřanskou roklí. 

V plochách čistě obytných (OB-A) je typickým charakterem zástavby izolovaná zástavba 

rodinných domů. Záměrem je plochu připojit k sousední OB (bez kódu míry využití) a 

vytvořit na hraně sídliště charakter rozvolněné městské zástavby – jako přechodové měřítko 

mezi vysokými domy v sídlišti a zástavbou individuálních rodinných domů. 

Změněním čistě obytné plochy (tj. převedením části ploch na SP a ZP) a zároveň odůvodněná 

změna charakteru z izolovaných rodinných domů na charakter rozvolněné zástavby 



 Zastupitelstvo 22. 6. 2020 

 - 8 - 

městského typu, tvořený nízkopodlažní zástavbou. V přiložené studii prokazujeme, že 

charakter stávající vilové zástavby tím není negativně dotčen. 

Záměr bytové výstavby navíc souvisí v širších souvislostech se záměrem na výstavbu 

parkovacího domu v ulici Ke Kurtům, který je blokovaný současným projektem výstavby 

„Bytového domu Písnice“ stavebníka TADAINVEST s.r.o.. Navrhovatel zamýšlí provést 

výměnu pozemků a umožnit tak budoucí realizaci záměru parkovacího domu. 

Změna oproti původnímu návrhu změny na pořízení změny územního plánu zkráceným 

postupem ze dne 9.9.2019 je ta, že nyní žádá žadatel o změnu jen na pozemcích, které vlastní. 

 

V návrhu změny ze dne 9.9.2019: 

„Celková výměra současné plochy OB-A je 3,0608 ha, z toho je změnou dotčenou 1,415 ha, 

z toho čistě obytná plocha (OB) cca 0,8720 ha; plocha pro sport (SP) cca 0,4429 ha a plocha 

parku (ZP) cca 0,1001 ha.“ 

 

V tomto doplnění: 

„Celková výměra současné plochy OB-A je 3,0608 ha, z toho je změnou dotčenou 1,125 ha, 

z toho čistě obytná plocha (OB) cca 0,5820 ha; plocha pro sport (SP) cca 0,4429 ha a plocha 

parku (ZP) cca 0,1001 ha.“ 

 

Stanovisko Komise stavební a dopravy ze dne 15.5.2020 
 

Doplnění informací na základě výzvy k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na 

pozemcích parc.č. 910/1,943/3, 934/4, 934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice – Koncepční 

studie bydlení a sportoviště v ulici Na Okruhu. 

 

Žadatel: CIB Rental, s.r.o., Jeruzalémská 1321/2, 110 00, Praha 1 

 

Usnesení: 1. Komise bere na vědomí doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP 

                  2. Souhlasí s předloženým návrhem v souladu s usnesením Zastupitelstva č.61/2019 ze dne 

25. 11. 2019 

 

Hlasování: 6-0-0 

 

Stanovisko RMČ ze dne 25.5.2020  

Doplnění informací na základě výzvy k doplnění podnětu na změnu ÚP SÚ MHMP na 

pozemcích parc.č. 910/1,943/3, 934/4, 934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice – Koncepční 

studie bydlení a sportoviště v ulici Na Okruhu. 

 

Usnesení: 

1. bere na vědomí již předložený návrh na pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy 

zkráceným postupem aktualizovaný o vyjmutí pozemků ve vlastnictví HMP z předloženého 

návrhu, tedy na pozemcích parc. č. 910/1, 943/3, 934/4, 934/6, 934/7, 934/8 a 934/13 vše v 

k.ú. Písnice – Koncepční studie bydlení a sportoviště v ulici Na Okruhu),  

2. odkazuje na usnesení Rady č. 292/2019 ze dne 11. 11. 2019 a Zastupitelstva č. 61/2019 ze 

dne 25. 11. 2019 v této záležitosti. 

 

Hlasování: 5-0-0 
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Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: - - -  

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

1. bere na vědomí již předložený návrh na pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy 

zkráceným postupem aktualizovaný o vyjmutí pozemků ve vlastnictví HMP 

z předloženého návrhu, tedy na pozemcích parc. č. 910/1, 943/3, 934/4, 934/6, 934/7, 

934/8 a 934/13 vše v k.ú. Písnice – (Koncepční studie bydlení a sportoviště v ulici Na 

Okruhu),  

2. odkazuje na usnesení Zastupitelstva č. 61/2019 ze dne 25. 11. 2019 v této záležitosti. 

 

Hlasováno: 16-0-0 

Pro: 16 (starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, Korbel, 

Makovský, Tůmová, Jungwiertová, Štajner, Kadlec, Radová, Novotný, Adámková) 

Proti: - - - 

Zdržel se: - - - 

a bylo přijato usnesení č. 20/2020. 

 

K bodu 6 – Souhlas s odejmutím pozemku svěřeného do správy MČ Praha-

Libuš parc. č. 215 v k.ú. Libuš v rámci realizace veřejně prospěšných staveb 

„Tramvajová trať Modřany – Libuš” a „Stavby trasy metra I.D.“ (TISK 

Z 023) 

 
MHMP - odbor hospodaření s majetkem svým dopisem požádal MČ Praha-Libuš o 

projednání odejmutí pozemku parc.č. 215 v k.ú. Libuš (trvalý travní porost) ze svěřené správy 

MČ Praha-Libuš z důvodu potřeby zahrnutí tohoto pozemku do navrhované směny pozemků 

s fyzickými osobami vyvolanou v souvislosti s plánovanou výstavbou veřejně prospěšných 

staveb„ Tramvajová trať Modřany – Libuš” a „Stavba trasy metra I.D.“  

 

Rada MČ Praha-Libuš svým usnesením č. 83/2020 ze dne 30.4.2020 souhlasila s odejmutím 

pozemku parc.č. 215 v k.ú. Libuš, za podmínky dohody s žadatelem (fyzickými osobami) na 

pořízení „Územní studie sídliště a okolí budoucí stanice metra D Libuš“, která je ve fázi 

vypořádání připomínek. 

 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

 

Rozpravy se zúčastnili zastupitelé: Loukota, Tůmová, starosta. 

 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

1. souhlasí s odejmutím pozemku svěřeného do správy MČ Praha-Libuš parc. č. 215 

v k.ú. Libuš, obec Praha, z důvodu potřeby pro realizaci veřejně prospěšných staveb 
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„Tramvajová trať Modřany - Libuš” a „Stavba trasy metra I.D.“, za podmínky 

dohody s žadatelem (fyzickými osobami) na pořízení „Územní studie sídliště a okolí 

budoucí stanice metra D Libuš“, která je ve fázi vypořádání připomínek, 

2. pověřuje starostu Mgr. Jiřího Koubka odesláním žádosti o odejmutí pozemku 

svěřeného do správy MČ k projednání v Zastupitelstvu hl. m. Prahy.  

 

Hlasováno: 10-0-6 

Pro: 10 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský, Štajner) 

Proti: - -  

Zdržel se: 6 (zastupitelé: Jungwiertová, Radová, Tůmová, Adámková, Novotný, Kadlec) 

a bylo přijato usnesení č. 21/2020. 

 

K bodu  7 - Návrh závěrečného účtu MČ Praha-Libuš za rok 2019 (TISK 

Z 024) 

Závěrečný účet je zpracován podle ustanovení § 17 odst. 1 až odst. 8 zákona č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a podle 

ustanovení § 8 odst. 1 až 3 Obecně závazné vyhlášky č.55/2000 Sb., hlavního města Prahy, 

kterou se vydává Statut hlavního města Prahy ve znění pozdějších předpisů. 

 
Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili zastupitelé: Korbel, Kadlec, Tůmová, Novotný, Starosta, Adámková, 

Radová, Řezanka, Jungwiertová, Macháček, Loukota 

 

Pan Řezanka vznesl návrh o hlasování v pokračování zastupitelstva po 23:00 hod.  

 

Hlasováno: 11-5-0 a návrh byl přijat. 

 

Odchod zastupitelky Adámkové ve 23:06. Počet zastupitelů 15. 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 
Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

1. schvaluje: 

- celoroční hospodaření a závěrečný účet městské části Praha-Libuš za rok 2019 

včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření městské části Praha-Libuš za 

rok 2019,  

- plnění příjmů, čerpání výdajů a financování městské části Praha-Libuš za rok 

2019: 

příjmy               123 826 773,57 Kč 

výdaje               106 111 637,93 Kč 

    z toho: 

    kapitálové                43 055 762,59 Kč 

    běžné                 63 055 875,34 Kč  

rozdíl příjmů a výdajů               17  715 135,64 Kč 
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- plnění finančního plánu zdaňované činnosti městské části Praha-Libuš za rok 2019 

s hrubým hospodářským výsledkem před zdaněním ve výši 1 249 368,66 Kč, 

2. ukládá: 

Ing. Jindřichu Sochůrkovi – tajemníkovi ÚMČ zajistit podle § 17 odst. 8 zákona č. 

250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů zveřejnění závěrečného účtu včetně zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření na internetových stránkách a současně zajistit oznámení o zveřejnění 

závěrečného účtu včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření na úřední desce.   

 

Hlasováno: 9-5-1 

Pro: 9 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský) 

Proti: 5 (zastupitelé: Tůmová, Radová, Novotný, Kadlec, Jungwiertová) 

Zdržel se: 1 (zastupitel: Štajner) 

a bylo přijato usnesení č. 22/2020. 

 

Odchod zastupitelů ve 23.15 hodin: Tůmová, Jungwiertová, Novotný, Radová. Počet 

zastupitelů 11. 

 

K bodu 8 – Informace o změnách rozpočtu MČ Praha-Libuš v roce 2020, 

provedených rozpočtovými opatřeními, které schválila Rada MČ Praha-

Libuš na základě zplnomocnění Zastupitelstvem MČ Praha-Libuš. (TISK 

Z 025) 
Úpravy rozpočtu v roce 2020 byly provedeny ve smyslu ustanovení § 16 odst. 2 zákona 

250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

Změna rozpočtu se provádí rozpočtovým opatřením. Rozpočtová opatření se evidují podle 

časové posloupnosti. Rozpočtová opatření se uskutečňují povinně, a to i jde-li o změny ve 

finančních vztazích k jinému rozpočtu, o změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám, 

nebo jestliže hrozí nebezpečí vzniku rozpočtového schodku. Na základě zplnomocnění  

 

Zastupitelstvem městské části Praha-Libuš, usnesením č. 7/2020 ze dne 2. 3. 2020. Rada 

městské části Praha-Libuš schválila změny rozpočtu v období od 1. 1. 2020 do 25. 5. 2020, 

provedené rozpočtovými opatřeními č. 1/2020 až č. 9/2020 v průběhu měsíců ledem až květen 

2020. Finanční výbor, tyto změny rozpočtu projednal na svém zasedání dne 10.6. 2020. 

 
Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: - - - 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

bere na vědomí: 
- usnesení RMČ č. 71/2020 ze dne 14. 4. 2020 a úpravu rozpočtu MČ Praha-Libuš pro 

rok 2020 č. 1/2020 provedenou rozpočtovými opatřeními č. 1 – č. 4/2020, která je 

nedílnou součástí tohoto usnesení,  

- usnesení RMČ č. 74/2020 ze dne 30. 4. 2020 a úpravu rozpočtu MČ Praha-Libuš pro 

rok 2020 č. 2/2020 provedenou rozpočtovými opatřeními č. 5 – č. 8/2020,  
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- usnesení RMČ č. 117/2020 ze dne 25. 5. 2020 a úpravu rozpočtu MČ Praha-Libuš pro 

rok 2020 č. 3/2020 provedenou rozpočtovým opatřením č. 9/2020, 

 

Změny rozpočtu v roce 2020 byly schváleny Radou MČ Praha-Libuš na základě zplnomocnění 

Zastupitelstvem MČ Praha-Libuš a jsou nedílnou součástí tohoto usnesení. 

 

Hlasováno: 10-0-1 

Pro: 10 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský, Štajner) 
Proti: - - - 

Zdržel se: 1 (zastupitel Kadlec) 

a bylo přijato usnesení č. 23/2020. 

 

K bodu  9 - Návrh na jmenování tajemnice Kontrolního výboru (TISK 

Z 026) 
 

Kontrolní výbor je zřízen v souladu se zákonem číslo 131/2000 Sb. § 100 odstavec 2, o 

hlavním městě Praze ve znění pozdějších předpisů. V únoru 2020 ukončila pracovní poměr 

paní Petra Janáčková DiS., která byla tajemnicí KV. Tajemníkem Úřadu MČ Praha-Libuš 

panem Ing. Jindřichem Sochůrkem byla navržena paní Lucie Kopřivová, která je novou 

zaměstnankyní odboru kanceláře starosty ÚMČ od února 2020. Po konzultaci s tajemníkem 

Úřadu MČ a paní Lucií Kopřivovou doporučuji zastupitelstvu MČ jmenovat paní Lucii 

Kopřivovou tajemnící KV. 

 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: - - - 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

jmenuje tajemnici Kontrolního výboru paní Lucii Kopřivovou. 

 

Hlasováno: 11-0-0 

Pro:11 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský, Štajner, Kadlec) 

Proti:- - - 

Zdržel se: - - - 

a bylo přijato usnesení č. 24/2020. 

 

K bodu  10 - Zpráva o činnosti Finančního výboru zastupitelstva MČ Praha 

– Libuš za rok 2019. 

 
Finanční výbor Zastupitelstva městské části (dále jen FV ZMČ) je zřízen v souladu se 

zákonem číslo 131/2000 Sb. § 100 odstavec 2, o hlavním městě Praze ve znění pozdějších 

předpisů. Činnost FV ZMČ je stanovena schváleným jednacím řádem výborů 

zastupitelstva MČ Praha - Libuš usnesením č. 4/2011 ze dne 27. 1. 2011. Na základě čl. 
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2 odst. 4; “ […] výbory pravidelně jednou za rok předkládají zastupitelstvu zprávu o své 

činnosti.“ je předložena výroční zpráva FV ZMČ. 

 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

 

Rozpravy se zúčastnil zastupitel Kadlec. 

 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

bere na vědomí Zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva městské části Praha-

Libuš za rok 2019. 

 

Hlasováno: 10-1-0 

Pro: 10 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, Korbel, 

Makovský, Štajner, Kadlec) 

Proti: 1 (zastupitel: Macháček) 

Zdržel se: - - - 

a bylo přijato usnesení č. 25/2020. 

 

K bodu 11 – Pověření Rady MČ Praha – Libuš schválením závěrečného 

protokolu o hodnocení soutěžních nabídek na dostavbu ZŠ s RVJ v Písnici 

 
Důvodová zpráva. Kvůli pandemii koronaviru Covid – 19 bylo závěrečné hodnocení 

předložených návrhu z konce dubna přeloženo na pátek 19. 6. 2020. Z toho důvodů není 

možné dnes na jednání zastupitelstva předložit závěrečný protokol, který je zpracováván a 

bude podepsán předsedou komise a organizátorem soutěže. Původně bylo plánováno předložit 

protokol ke schválení Zastupitelstvu MČ v červnu 2020. 

  

Ad páteční jednání: Návrh odevzdalo všech deset soutěžících, kteří byli vyzváni a postoupili 

do 2. kola. Porota se rozhodla udělit 1., 2., 3. cenu a to následujícím hlasováním: 3. pořadí: 7 

pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel, 2. pořadí: 6 pro, 1 proti, nikdo se nezdržel, 1. pořadí: 6 

pro, nikdo proti, 1 se zdržel. Hlasování bylo tedy jednoznačné u každého z návrhů. 

 

MČ Praha-Libuš jako vypisovatel soutěže má nyní dvě možnosti, 1. schválit závěry komise, 

tedy schválit závěrečný protokol o hodnocení soutěžních nabídek, nebo 2. soutěž zrušit. 

Orgány MČ nemají právo měnit pořadí umístění jednotlivých nabídek. Z důvodu pokračování 

– přípravy vypsání JŘBU navazujícího na soutěž o návrh - je předkládán návrh na pověření 

Rady MČ Praha-Libuš, aby schválila závěrečný protokol a současně připravila JŘBU 

k následnému schválení Zastupitelstvu MČ Praha-Libuš.  

 

V rámci navazujícího jednacího řízení bez uveřejnění (JŘBU) dle zákona o zadávání 

veřejných zakázek mohou být vyzvány jen oceněné týmy. S ohledem na vysokou úroveň 

všech tří oceněných návrhů a zároveň na odlišnost přístupů i nutnost dopracování 

jednotlivých konceptů řešení doporučila porota vyzvat do navazujícího jednacího řízení bez 

uveřejnění všechny tři oceněné týmy zároveň. 
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Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: - - - 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

1. pověřuje Radu MČ Praha-Libuš schválením závěrečného protokolu o hodnocení 

soutěžních návrhů v Architektonické soutěži na dostavbu ZŠ s RVJ v Písnici a jeho 

předložení Zastupitelstvu MČ Praha-Libuš, 

2. pověřuje Radu MČ Praha-Libuš přípravou Jednacího řízení bez uveřejnění (JŘBU) 

v intencích doporučení poroty v souladu se závěry protokolu o hodnocení nabídek, 

3. požaduje předložení návrhu podmínek Výzvy do JŘBU zastupitelstvu MČ Praha-Libuš ke 

schválení. 

 

Hlasováno: 11-0-0 

Pro: 11 (zastupitelé: starosta, Koudelková, Macháček, Loukota, Černá, Frank, Řezanka, 

Korbel, Makovský, Štajner, Kadlec) 

Proti: - - - 

Zdržel se: - - - 

a bylo přijato usnesení č. 26/2020. 

 

K bodu  12 -  Zpráva o činnosti Rady 

 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: zastupitelé: Štajner, starosta 

Pan starosta ukončil rozpravu k tomuto bodu a požádal návrhovou komisi o přednesení 

návrhu usnesení.  

 

Zastupitelstvo městské části Praha-Libuš: 

 

bere na vědomí zprávu o činnosti Rady městské části za období od 14. 4. 2020 do 1. 6. 2020. 

 

Hlasováno: 11-0-0 

Pro: 11 

Proti: - - -  

Zdržel se: - - -  

a bylo přijato usnesení č. 27/2020. 

 

Odchod zastupitele Korbela 23:30 hodin.  Počet zastupitelů 10. 

 

K bodu 13 - Různé 
 

Pan starosta zahájil rozpravu k tomuto bodu. 

Rozpravy se zúčastnili: zastupitel Kadlec, tajemník, starosta 

 

K bodu 14 – Závěr 
V 23:36 hod. pan starosta zasedání zastupitelstva ukončil a poděkoval všem přítomným za 

účast. 


